
Zápis č. 3/2/2023 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
9. februára 2023 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Ján Balaščák, Tomáš Caban, Igor Gallo, Dóra 
Hushegyiová, Jozef Chudík, Jarmila Mikušová, Ján Uličiansky 
Neprítomní: Martin Kabát, Martin Kákoš 
Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Matúš Miklošík – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Anna Sámelová – riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Daniela Vašinová –riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Ľuboš Černák – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov rady a rada je schopná uznášať sa. 
Z rokovania sa ospravedlnili M. Kabát a M. Kákoš.  
Na rokovaní privítal aj GR RTVS Ľ. Machaja a členov manažmentu RTVS.  
Informoval, že v bode 4 f) Rôzne sa prerokuje: 

- Aktuálna informácia o stave projektu Kreatívnych centier RTVS 
- Priebežná informácia o projektoch v rámci CRN 

I. Gallo navrhol, aby sa dnes prerokovala len Správa o činnosti DK a o situácii k správe 
o činnosti rady bude informovať v bode Operatívne informácie. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 29/2023: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca T. 
Caban);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Vyhodnotenie vysielania programovej služby :Šport za rok 2022 a koncepcia ďalšieho 
rozvoja tejto programovej služby (spravodajca I. Gallo) 

6. Informácia o zmene spôsobu financovania RTVS (spravodajca DK) 
7. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s Referendom 21.1.2023 (spravodajcovia 

M. Kákoš a J. Uličiansky) 
8. Plán verejných obstarávaní RTVS na rok 2023 (spravodajca DK) 
9. Správa o činnosti Dozornej komisie za rok 2022 (spravodajca T. Caban) 
10. Priebežná správa o národnostnom vysielaní RTVS (spravodajkyňa D. Hushegyiová)  
11. Komplexná správa o činnosti a vysielaní Rádia_FM a vyhodnotenie vysielania tejto 

programovej služby za rok 2022 (spravodajca J. Balaščák) 
12. Sťažnosti a podnety 
13. Rôzne 
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Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  
J. Uličiansky / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
I. Gallo odprezentoval plnenia uznesení z ostatných 2-och rokovaní, ktoré sú súčasťou 
priloženého materiálu. 
I. Gallo informoval, že sú predložené zápisnice z rokovaní DK z 12.1.2023 a 25.1.2023. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 30/2023: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z rokovaní 12.1.2023 a 25.1.2023. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 31/2023: 

Rada RTVS berie na vedomie Zápisnice z rokovaní Dozornej komisie Rady RTVS 

z 12.1.2023 a 25.1.2023 

Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  
J. Uličiansky / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo informoval, že sa spolu s GR RTVS zúčastnili rokovania VKM. Prvé rokovanie bolo 
31.1.2023 a bolo prerušené a druhé rokovanie bolo včera 8.2.2023. Rokovalo sa o dvoch 
bodoch: Aktuálna situácia v RTVS a Správa o činnosti Rady RTVS za rok 2021. V prvom 
bode bola otvorená téma nepodpísania dohody o spolupráci s p. Vagovičom pri relácii Pod 
povrchom. O tejto téme sa dozvedel až priamo na rokovaní. Čakal, že sa bude riešiť situácia 
v spravodajstve RTVS. Odprezentoval na VKM celú genézu k relácii Pod povrchom 
z pohľadu rady a že si rada plnila len zákonnú povinnosť. To, čo sa dialo z procesného 
hľadiska bolo podľa neho len autonómne rozhodnutie zodpovedných pracovníkov. Bol 
prekvapený tým, ako sa zo strany manažmentu bagatelizovala situácia, že rada dostala 
nepresný materiál a že išlo iba o administratívnu chybu a že si rada mala vyžiadať ďalšie 
podklady. Následne sa potom zistilo, že rada dostala nepresnú informáciu a ak by rada mala 
presnú informáciu, tak by nemohla prijať uznesenie, že predmetná relácia nebola v súlade 
s dramaturgickým zámerom. Takisto ho mrzí, že sa GR RTVS nevyjadril na VKM k tomu, že 
rada na neho v tejto veci nevyvíjala žiadny nátlak.  
Ľ. Machaj skonštatoval, že pre neho je téma tejto relácie už uzavretá. Má za to, že to, čo 
rada dostala bol len informačný materiál a nie dramaturgický zámer. Môže sa viesť spor 
o tom, kto je osobnosťou. Podľa neho je aj p. Imrecze osobnosťou. Myslí si, že jasne povedal 
aj v médiách, že rada nikoho a nič neovplyvňovala a že sa jednoducho manažment 
nedohodol s p. Vagovičom.  
I. Gallo informoval, že ďalej sa na VKM venovali problematike financovania RTVS. 
Odprezentoval postoj rady, že cesta koncesionárskych poplatkov môže zabezpečiť najväčšiu 
nezávislosť RTVS, ale aj financovanie bez koncesionárskych poplatkov je cesta, ale je treba 
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dotiahnuť adekvátne nastavenie koeficientu. Prebrala sa aj téma v spravodajstve, kde 
uviedol, že očakáva, že manažment v najbližších dňoch splní uznesenie rady a prijme 
interné pravidlá pre vysielanie tlačoviek a snemov parlamentných strán v spravodajstve. 
K správe o činnosti rady mali poslanci VKM pripomienky k štruktúre a nezobrali ju na 
vedomie. Preto sa aj súčasná správa musí prerobiť podľa pripomienok VKM a následne ju 
prerokovať na rade. 
D. Vašinová informovala, že odosielali na MK SR návrh rozpočtu RTVS na rok 2024. Ide 
o štandardný každoročný proces, kedy sa na začiatku roka zbierajú rozpočty v rámci verejnej 
správy.  
J. Mikušová potvrdila, že ide o štandardný proces, ale mala by túto informáciu dostať aj rada, 
pretože v tejto dobe je RTVS v oblasti financovania v situácii, v akej ešte nebola.  
I. Gallo si myslí, že aj o zmenách v rámci SRo by sa rada mohla dozvedieť inak ako zo 
sociálnych sietí. Takisto radu nikto neinformoval o vymenovaní štatutárov RTVS za SRo 
a STV. 
Ľ. Machaj priznal, že o zmene intendanta na Rádiu Slovensko rada informovaná nebola 
a mrzí ho to. Má pocit, že o štatutároch radu informoval. 
I. Gallo uviedol, že sa s GR RTVS dohodli, že on ako predseda bude komunikovať už len 
s ním a nebude komunikovať s jednotlivými riaditeľmi sekcií a všetka ostatná komunikácia 
pôjde cez sekretariát rady a p. Miklošíka. Požiadal, aby tak postupovali aj členovia rady.  
J. Mikušová sa spýtala, či teda rada dostane ten spomenutý návrh rozpočtu RTVS na rok 
2024. 
Ľ. Machaj odpovedal, že áno. 
M. Miklošík informoval, že štatutárni zástupcovia sú on a p. Vašinová.  
Ľ. Černák informoval, že intendantom Rádia Slovensko sa stal R. Bomboš.  
T. Caban informoval, že od zajtra je novou predsedníčkou DK J. Mikušová. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 32/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o rokovaní Výboru NR SR pre 
kultúru a médiá 31.1.2023 a 8.2.2023. 

 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
D. Vašinová odprezentovala ekonomické ukazovatele za mesiac december 2022, ktoré boli v 
materiáli: 
„RTVS k 31.1.2023 dosiahla celkové príjmy vo výške 60,74 mil.€, čo predstavuje 36,63 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.1.2023 sumu 10,01 mil.€, čo predstavuje plnenie na 13,46 % 
ročného plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej 
úhrady zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2023. V porovnaní s mesačným 
plánom ide o vyššie čerpanie vo výške 41 tis.€. Do 31.1. 2023 RTVS obdŕžala 0,11 mil. € za 
staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2022.  
RTVS komunikuje s MK SR v súvislosti s dofinancovaním vyššieho výpadku na úhradách 
ako je rozpočtovaných 8 mil.€ v súvislosti s prijatím novely zákona č. 314/2019 Z.z., ktorá 
oslobodila od 1.1.2020 od platenia úhrady poberateľov dôchodkových dávok a dávok v 
hmotnej núdzi. Na základe poslednej aktuálnej analýzy ročný výpadok sa odhaduje vo výške 
13,16 mil.€ t.j. vyšší výpadok vo výške 5,16 mil.€. 
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počet úľava 

2023 - 
počet 

mesiacov 
výpadok 

výpadok rok 
2023 mesačne 

Počet oslobodených platiteľov 2,32 eur 291 329 
                          
2,32 €  12     8 110 599 €    675 883 €  

Počet oslobodených platiteľov 4,64 eur 
v 2020-2022 82 316 

                          
4,64 €  12     4 583 355 €    381 946 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 01/2023 1 270 
                          
4,64 €  12          70 714 €        5 893 €  

Výpadok k 31.1.2023 374 915       12 764 668 €  1 063 722 €  

Predpoklad - Počet platiteľov 4,64 eur 
oslobodených od 2/2023 do 12/2023 15 530 

                          
4,64 €           396 998 €      72 059 €  

SPOLU: 390 445 
  

  13 161 666 €  1 135 782 €  

Rozpočet 2023 - kompenzácia 
 

                              8 000 000 €  
 Výpadok v rozpočte na rok 2023 

   

     5 161 666 €      

 
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 1,81 mil. € t.j. plnenie na 15,23 %. 
Plnenie sa pohybuje nad úrovňou mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.1.2023 sumu 11,75 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 11,5 mil.€ v štruktúre STV 9,5 
mil.€ a SRo 2,0 mil.€ a kapitálový príjem za Kreatívne štúdio Bratislava vo výške 253 415 €.     
Celkové výdavky RTVS k 31.1.2023 predstavovali sumu 12,95 mil.€, t.j. 7,82 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 12,59 mil.€ - plnenie na 
9,08 % a kapitálové výdavky sú vo výške 0,36 mil. € - plnenie na 1,34 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 47,79 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele v porovnaní s januárovým plánom 
dodržané.“ 
 
Ľ. Černák informoval o vysielaní rozhlasových programových služieb v mesiaci január 
a skonštatoval, že boli splnené všetky zákonné povinnosti. 
V. Štofaník odprezentoval televízne vysielanie za január. 
I. Gallo sa spýtal, ako sú spokojní s novými formátmi ako je Traf to, keďže sledovanosť je 
nižšia ako reprízované diely 5 proti 5. Trápi ho to v súvislosti s nábehovou krivkou k Správam 
o 19:00 h. Súhlasí však s tým, že relácia predtým už bola programovo vyčerpaná a bolo to 
treba riešiť. Pýta sa však, čo s tým. 
V. Štofaník uviedol, že to vnímajú, pripravujú zmeny, ktoré sa však prejavia trochu neskôr, 
pretože je nahraných viac dielov dopredu. 
H. Radová uviedla, že je nižšia sledovanosť správ o 0,8%, ale oveľa väčší vplyv má 
posúvanie reklamných brejkov u súkromných vysielateľov a to býva aj 2%. Myslí si, že táto 
relácia ešte potrebuje čas.  
Ľ. Machaj si takisto myslí, že je potrebné ešte počkať a vyvinúť aktivity, aby sa k tomu dostali 
aj diváci, ktorí nepozerali 5 proti 5. 
J. Chudík uviedol, že aj podľa neho je potrebné počkať a divák si musí zvyknúť.  
A. Sámelová odprezentovala vysielanie v rámci spravodajstva za január.  
J. Balaščák sa spýtal, ako sa pokrýva zemetrasenie v Turecku. 
A. Sámelová uviedla, že je tam aj rozhlasový a aj televízny redaktor.  
J. Žgravčák odprezentoval vysielanie športu za mesiac január. 
A. Lovász skonštatoval za národnostné vysielanie, že splnili všetky zákonné povinnosti 
v mesiaci január. 
I. Gallo sa spýtal, či sa má nejako meniť organizačná štruktúra v rámci národnostného 
vysielania. 
A. Lovász odpovedal, že áno a je naplánovaná zmena a bude súčasťou predloženého 
organizačného poriadku.  
M. Miklošík odprezentoval dáta za online v mesiaci január.   
H. Radová odprezentovala čísla sledovanosti televízneho vysielania za január. 
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 33/2023: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS za mesiac január 2023, 

b) konštatuje, že RTVS si v tomto období splnila všetky povinnosti v oblasti televízneho 
a rozhlasového vysielania. 

 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo navrhol, aby sa teraz prerokoval bod č. 5, nakoľko J. Žgravčák má pracovné 
povinnosti. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
 
5. Vyhodnotenie vysielania programovej služby :Šport za rok 2022 a koncepcia 

ďalšieho rozvoja tejto programovej služby (spravodajca I. Gallo) 
J. Žgravčák odprezentoval predložený materiál. Skonštatoval, že minulý rok bol mimoriadne 
silný, čo sa veľkých podujatí týka. Uviedol, že ceny licencií neustále stúpajú. Predstavil aj 
možnosti do budúcnosti v oblasti získavania športových licencií a práv. Za kľúčové licencie 
označil práva k hokejovému obsahu.  
I. Gallo uviedol, že je potrebné oceniť, že táto programová služba si kontinuálne drží veľmi 
vysoký štandard v kvalite vysielania, spracovania jednotlivých podujatí, moderátorských 
a komentátorských výkonov. Naozaj sa to môže zdať ako samozrejmosť, ale je veľmi rád, že 
nemusíme riešiť v oblasti športu žiadne prešľapy, zlé komentátorské výkony. Budúcnosť 
v športovom vysielaní pre RTVS nevyzerá veľmi ružovo, ceny licencií sa dostávajú do 
neprijateľných sfér pre RTVS a bude veľmi výrazne záležať aj na manažérskej schopnosti, 
akým spôsobom sa k nim RTVS bude vedieť dostávať. Skonštatoval, že priestor je ešte vo 
vytváraní vlastného obsahu, napríklad podcastov. Je to veľmi dobrý spôsob na 
prezentovanie osobností, ktoré RTVS má.  
J. Žgravčák odpovedal, že práve včera sa RTVS dohodla na spolupráci na podcaste Na 
striedačku s Národným športovým centrom. Uvedomuje si, že pri podcastoch RTVS zaspala 
vývoj. 
I. Gallo pokračoval a uviedol, že pri vyhodnotení programovej služby sú spomenuté všetky 
vrcholové podujatia. Treba však začať rokovať so štátnymi orgánmi ohľadom podujatí vo 
verejnom záujme a o využití aj tohto priestoru. 
J. Žgravčák uviedol, že prebiehajú takéto rokovania a aj podľa neho je potrebné určiť, čo sú 
podujatia vo verejnom záujme. Má pocit, že kompetentní to chcú riešiť.  
I. Gallo skonštatoval, že ak toto má byť text, ktorý pôjde do výročnej správy, tak by bolo asi 
vhodné ho upraviť a doplniť ho aj o informáciu o vysielaní na tému zdravého spôsobu života, 
čo bolo jedným z poslaní pri vzniku programovej služby :Šport. Rovnako aj koncepcia je 
postavená tak, že sa to o 5 rokov nebude dať vyhodnotiť. Koncepcia by mala obsahovať aj 
ambíciu, kde chce RTVS, aby sa táto programová služba nachádzala o 5 rokov.  
J. Balaščák si myslí, že by tam malo byť spomenuté aj to, ktoré licencie v najbližšom období 
už nebudeme mať.  
J. Chudík si myslí, že by tam malo byť dvoma vetami spomenuté, čo sa podarilo a čo sa 
nepodarilo realizovať z toho, čo bolo naplánované. Pripomenul, že kedysi aj detská redakcia 
mala športovú reláciu a to teraz chýba. 
I. Gallo sa spýtal, do kedy je J. Žgravčák schopný doplniť tento materiál. 
J. Žgravčák a členovia rady sa dohodli na termíne do 22.2.2023. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 34/2023: 
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Rada RTVS: 
a) prerokovala a berie na vedomie s pripomienkami Vyhodnotenie vysielania programovej 

služby :Šport za rok 2022 a koncepciu ďalšieho rozvoja tejto programovej služby, 
b) žiada GR RTVS o doplnenie tohto materiálu v zmysle pripomienok vznesených na 

rokovaní Rady RTVS 9.2.2023. 
T: 22.2.2023 

 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Rada RTVS pokračovala v prerokovávaní bodu č. 4: 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiaden materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
T. Barbírik, odprezentoval predložený materiál. K niektorým verejným obstarávaniam uviedol 
aj podrobnosti.  
J. Mikušová uviedla, že na DK prebrali podrobne všetky verejné obstarávania a odporúčajú 
zobrať na vedomie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 35/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach podľa 
predloženého materiálu. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Miklošík odprezentoval predložené zámery.  
J. Mikušová za DK odporučila zobrať materiál na vedomie. 
Prebehla krátka diskusia k niektorým zámerom, kde DK požiadala o doplňujúce informácie 
a vysvetlenia.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 36/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS podľa predloženého 
materiálu. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
D. Vašinová informovala, že materiál obsahuje 62 zmlúv. 
T. Caban informoval, že na DK sa týmto materiálom zaoberali, pýtali sa na podrobnosti pri 
niektorých zmluvách a dostali všetky potrebné informácie. Odporúča zobrať materiál na 
vedomie. 
D. Hushegyiová sa spýtala, či sa pracuje na tom, aby spravodajcovia už nepracovali ako 
externí pracovníci. 
Ľ. Machaj odpovedal, že sa na tom teraz pracuje, sú na to vyčlenené prostriedky. Niektorým 
ľuďom to však nevyhovuje.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 37/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € za mesiac 
január 2023. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Priebežná informácia o projektoch v rámci CRN 
V. Štofaník odprezentoval predložený materiál. 
J. Chudík ako spravodajca zhodnotil predložené námety a prečítal spravodajské stanovisko: 
„Programové rady sa v januári konali 20.1. a 26.1. Podľa predložených hodnotení 
dramaturgov, redaktorov, noticiek a z písomne zaznamenanej diskusie na programových 
radách sme nepostrehli výrazný rozpor v postojoch členov programovej rady k jednotlivým 
projektom, a teda  rozhodnutia programovej rady sa zatiaľ javia ako neproblematické. 
Hodnotenia jednotlivých redaktorov a dramaturgov nám dávajú  o predkladanom projekte 
relatívne dostatok informácii, ktoré navyše dopĺňa obsah diskusie na radách. V zásade 
možno konštatovať, že priebeh výberu námetov a scenárov na programovej rade zatiaľ 
nezadal príčinu, aby sme sa museli podrobnejšie venovať tejto problematike. My 
samozrejme do ich rozhodovania zasahovať nemôžme a ani nechceme.  Pre nás je 
podstatné, že podľa predloženého materiálu rozhodnutia Dramaturgickej rady nezakladajú 
možnosť zásadného problému predpokladajúc konflikt najmä pri odmietnutých projektoch. 
Rozhodnutia dramaturgickej rady považujem za objektívne a väčšinou som s nimi aj ja 
súhlasný.   
Poznámka: prosím to nie je výhrada k práci redaktorov a dramaturgov, lebo ponuka 
projektov je väčšinou z externého prostredia, len mám pocit že v poslednom období nastala 
konjunktúra tv. projektov a eventov motivovaných politickými námetmi súčasnými 
i historickými, čo je daň našej žiaľ veľmi spolitizovanej doby.“  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 38/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o projektoch v rámci CRN 
podľa predloženého materiálu. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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Aktuálna informácia o stave projektu Kreatívnych centier RTVS 
L. Mackanič odprezentoval predložený materiál. Informoval, že žiadosti o zmenu zmluvy, 
ktoré sú momentálne podané, tak sú schválené a postupne sa dodávajú zariadenia. 
Informoval aj o vybavených žiadostiach o platbu. Informoval aj o stave stavieb KC.  
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa uviedla, že práce prebiehajú podľa plánu, prebieha aj 
väčšina verejných obstarávaní, tak dúfa, že projekt KC je na dobrej ceste. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 39/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Aktuálnu informáciu o stave projektu 
Kreatívnych centier RTVS. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Informácia o zmene spôsobu financovania RTVS (spravodajca DK) 
I. Gallo skonštatoval, že všetky potrebné informácie sa postupne prediskutovali 
v predchádzajúcich bodoch. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 40/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o zmene spôsobu financovania 
RTVS. 
 

Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  
J. Uličiansky / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Správa o činnosti Dozornej komisie za rok 2022 (spravodajca T. Caban) 
T. Caban odprezentoval predložený materiál. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 41/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o činnosti Dozornej komisie Rady RTVS 
za rok 2022. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Plán verejných obstarávaní RTVS na rok 2023 (spravodajca DK) 
M. Miklošík odprezentoval predložený materiál.  
J. Mikušová uviedla, že si vyžiadala aj popis k excelovským tabuľkám, ktorý dostala rada. 
Rovnako je podľa nej jasné, ktoré z verejných obstarávaní sa týkajú Kreatívnych centier. 
Odporučila predložený materiál zobrať na vedomie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 42/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Plán verejných obstarávaní na rok 2023. 
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Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  
J. Uličiansky / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s Referendom 21.1.2023 

(spravodajcovia M. Kákoš a J. Uličiansky) 
A. Sámelová odprezentovala predložený materiál.  
J. Uličiansky prečítal spravodajské stanovisko: 
„V spravodajskom komentári budem hodnotiť vysielanie RTVS v súvislosti s REFERENDOM 
2023, ktoré sa konalo 21. januára 2023. Hneď na úvod treba konštatovať, že išlo o ďalšie 
referendum, ktoré bolo neúspešné vzhľadom na nedostatočný počet voličov. 
Televízne i rozhlasové vysielanie RTVS bolo na túto sledovanú udalosť profesionálne 
pripravené, jednotlivé štáby i moderátori zvládli svoje úlohy a nedošlo k nijakým technickým 
problémom. 
Na obrazovkách RTVS mohli sa mohli diváci v dostatočnom predstihu a v primeranej časovej 
dotácii oboznámiť s témou referenda, všetkými organizačnými náležitosťami i s históriou 
doterajších plebiscitov, ktoré sa na Slovensku konali. 
V deň referenda RTVS v rozhlasových i televíznych vstupoch prinášala aktuálne dianie vo 
volebných miestnostiach v rôznych regiónoch Slovenska, zazneli aj informácie o 
problémových situáciách (výpadky el. energie a pod.) 
Po ukončení referenda mali všetky spravodajské i publicistické relácie ako hostí relevantných 
politológov a ústavných právnikov, ktorí vysvetľovali, ako neúspešné referendu ovplyvní 
ďalšie diania na politickej scéne Slovenska.  
Samozrejmosťou už  bolo aj sprostredkovanie všetkých potrebných informácií v ONLINE 
prostredí.“  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 43/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s Referendom 21.1.2023. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Priebežná správa o národnostnom vysielaní RTVS (spravodajkyňa D. 

Hushegyiová) 
A. Lovász odprezentoval predložený materiál. Prvýkrát sa podľa neho stalo, že športový 
program nezasiahol do národnostného vysielania a odvysielalo sa všetko, čo bolo 
naplánované. Objavujú sa v CRN aj prvé námety na hranú tvorbu v národnostnom vysielaní. 
D. Hushegyiová prečítala spravodajské stanovisko: 
„Od vedenia Sekcie národnostného vysielania sme dostali ucelenú, podrobnú správu o 
aktuálnom stave národnostného vysielania v RTVS. Tento materiál hodnotím ako veľmi 
dobrý aj pre výročnú správu. 
Národnostné vysielanie (televízna aj rozhlasová časť) dokončilo v roku 2022 prvú fázu 
reformy a čiastočne začalo pripravovať aj 2. fázu plnenia Koncepcie národnostného 
vysielania, schválenej v roku 2020. 
Rozhlasové vysielanie Radio Patria plní parametre klasického, prúdového vysielania. Na 
pestrejší a ešte zaujímavejší program potrebuje Patria ďalšie posily, predovšetkým 
skúsených redaktorov. Vysielanie pre málopočetné národnosti musí RTVS riešiť aj naďalej 
s externými spolupracovníkmi. 
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Potreba externých spolupracovníkov je ešte väčšia v televíznom vysielaní. RTVS splnila 
úlohu v roku 2022 na televíznej obrazovke a odvysielala 240 hodín národnostného 
vysielania. Keď porovnáme finančné možnosti a personálne podmienky v redakciách 
v Bratislave a v Košiciach, môžeme kľudne hovoriť o menšom zázraku. Obidve redakcie sú 
stále personálne absolútne poddimenzované. Najväčšou úlohou manažmentu v tomto 
segmente v roku 2023 bude vybudovať plnohodnotné redakcie národnostného vysielania 
s dostatočným počtom interných a externých spolupracovníkov. 
Webová stránka Radia Patria v maďarskom jazyku – patria24rtvs.sk – už funguje 
plnohodnotne. Materiály, správy sú permanentne aktualizované, ďalší vývoj čaká na 
podcastovú časť. Je to dobrý základ aj pre ostatné národnosti. 
Sekcia národnostného vysielania, podľa materiálu, je pripravená na plnenie všetkých 
zákonných povinností aj v roku 2023, ale k tomu  potrebujú ďalšie adekvátne personálne 
a finančné zabezpečenie.“ 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 44/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú správu o národnostnom vysielaní 
RTVS. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo navrhol, aby bol bod č. 11 presunutý na najbližšie rokovanie Rady RTVS.  
Členovia Rady RTVS vyslovili súhlas s týmto návrhom.  
 
11. Podnety a sťažnosti 
I. Gallo informoval že k došlým podnetom sa zatiaľ čaká na stanoviská RTVS a navrhol ich 
prerokovať až na nasledujúcom rokovaní. 
 
I. Gallo na záver rokovania poďakoval D. Hushegyiovej, M. Kabátovi a M. Kákošovi za svoju 
činnosť pre Radu RTVS, keďže im končí funkčné obdobie.  
D. Hushegyiová uviedla, že bola pre ňu česť pracovať 12 rokov v Rade RTVS.  
I. Gallo poďakoval všetkým za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS.  
 
 
V Bratislave 15.2.2023. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
J. Chudík 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

